

34届日本眼镜展|2021年10月东京眼镜めがね展

产品名称	34届日本眼镜展 2021年10月东京眼镜めがね展
公司名称	上海市捷盼会展服务中心
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海市莲花南路1951号格兰大厦
联系电话	15000762997

产品详情

日本眼镜展在历经多年的发展后，现已成为日本，甚至全球品牌眼镜展会，组委会通过协会、网络、合作公司等一系列组织和媒体，逐步扩大展会影响了，用日文、英文韩文、中文等多种语言的网站媒体推广宣传、在行业内展会中声名赫赫，人所共知。

2021日本IOFT眼镜展|日本眼鏡展|东京眼镜展

2021日本眼镜展|第34届日本IOFT东京国际眼镜展览会

2021 Japan Optical Fair | The 34rd Japan IOFT Tokyo International Optical Fair

出发时间：2021年10月18日

布展时间：2021年10月19日

展览时间：2021年10月18日至20日

回国时间：2021年10月21日

展会地点：日本东京有明国际展览中心

主办单位：日本励展展览公司

组展单位：上海福贸展览服务有限公司

网址：www.shgjzl.cn

【展会别称】2021日本眼镜展，2021日本东京眼镜展，2021日本国际眼镜展，2021日本东京眼镜展，2021

日本东京眼镜展，2021IOFT眼镜展，2021日本IOFT眼镜展，2021IOFT眼镜展，2021日本镜片展，2021日本镜框展，2021日本智能眼镜展，2021日本智能眼镜展，2021东京智能眼镜展，2021日本眼镜设备展，

【展品范围】

镜框 太阳运动眼镜 镜片矫正设备、光学零配件 镜片加工设备 镜架加工设备
镜架/镜片材料 隐形眼镜及相关产品 检查/检测设备 助听器及相关产品
客户管理系统、销售管理系统 眼镜盒、眼镜链、配件 商铺设计、商铺陈列
陈列柜台/照明设备 促销工具(包装材料、POP、广告牌等) 镜片清洗器、眼镜布、超声波清洗器 其它

Frame Sun Sports Glasses Lens Correction Equipment, Optical Spare Parts Lens Processing Equipment
Frame Processing Equipment Frame / Lens Material Contact Lenses and Related Product Inspection / Detection
Equipment Hearing Aid and Related Products Customer Management System, Sales Management System Glasses
Box, Glasses Chain, Accessories Shop design, shop display counters / lighting equipment promotion tools (packaging
materials, POP, billboards, etc.) Lens cleaners, eyeglass cloths, ultrasonic cleaners, etc.

【展会简介】

日本东京国际光学及眼镜展（IOFT）始于1988年，与意大利米兰国际眼镜展览会（MIDO）、德国慕尼黑国际光学眼镜展并称世界三大眼镜展。该展由世界最大的展览公司——励展博览集团及著名的日本眼镜协会共同主办。经过32年的积淀,IOFT已经成为亚洲最大规模的国际眼镜展会。它为参展商将其产品推广到日本乃至亚洲市场，以及接触来自全球各品牌的最新眼镜产品提供了最佳的交流平台。除此之外，来自世界各地的丰富新颖的各类展品也会给业内人士带来新的灵感和启发。

The Tokyo International Optics and Optics Fair (IOFT) in Japan started in 1988, together with the Milan International Optics Fair (MIDO) in Italy, and the Munich International Optics Fair in Munich. The exhibition is co-sponsored by Reed Exhibitions, the world's largest exhibition company, and the famous Japan Optical Association. After 32 years of accumulation, IOFT has become the largest international eyewear exhibition in Asia. It provides the best communication platform for exhibitors to promote their products to the Japanese and even Asian markets, and to contact the latest eyewear products from various global brands. In addition, the rich and innovative exhibits from around the world will bring new inspiration and inspiration to the industry.

日本眼镜展由日本励展公司创办，已经历经33年，该展会规模不断扩大，而今已经发展成为亚洲，乃至世界最具影响力的眼镜展会之一。因此展会已经成为国际眼镜行业窥视亚洲眼镜市场本年流行趋势的好去处，更是一些欧美及亚洲国家眼镜商进军日本市场最好的平台。得益于日本近几年来经济的复苏以及日本股市的强劲上升态势，东京国际眼镜展在过去的三年中经历了很快速的发展，展商数量每年增加10%以上，观众数量也增长近10%。参展商对于展会的效果非常满意，许多展商表示，在东京展期间，其订单额超过百万美元，而且每年都会有增长，所以他们认为东京眼镜展是个发展速度很快的展会，而他们本身也已将展会作为在日本拓展业务最理想的平台。

The Japan Optical Fair was founded by Reed Exhibitions Japan. After 32 years, the scale of the exhibition has been expanding. Now it has become one of the most influential optical exhibitions in Asia and the world. Therefore, the exhibition has become a good place for the international eyewear industry to peek into the Asian eyewear market this year, and it is also a good platform for some European, American and Asian eyewear companies to enter the Japanese market. Thanks to Japan's economic recovery in recent years and the strong rise of the Japanese stock market, the Tokyo International Optical Fair has experienced rapid development in the past three years. The number of exhibitors has increased by more than 10% each year, and the number of visitors has also increased by nearly 10%. Exhibitors are very satisfied with the effect of the exhibition. Many exhibitors said that during the Tokyo exhibition, their order value exceeded one million US dollars, and it will increase every year. So they think that the Tokyo Optical Fair is a fast-growing exhibition, and they themselves The exhibition has been used as an ideal platform for expanding

business in Japan.

据统计，2019年日本眼镜展有来自30多个国家和地区的1,500多家参展商，包括日本、中国、美国、澳大利亚、加拿大、哥伦比亚、韩国、等国家和地区预计将有超过100,000名买家参观IOFT。请切勿错过与重要买商洽谈合作，开拓潜力巨大的日本市场的大好机会！

According to statistics, 2019 Japan Optical Fair has more than 1,500 exhibitors from more than 30 countries and regions, including Japan, China, the United States, Australia, Canada, Colombia, South Korea, and other countries and regions. Visit IOFT. Don't miss the opportunity to discuss cooperation with important buyers and open up the Japanese market with great potential!